
 

 

Algemeen Jaarverslag 2023 

 

1. Bestuurszaken 
 

• Algemeen  

2023 kan de boeken in als een gezond seizoen. Daarbij denken we al snel aan ‘financieel gezond’. En 

dat mag ook. Ondanks dat we ook dit jaar hebben geïnvesteerd in het noodzakelijke onderhoud en 

gewenste verbeteringen, is het boekjaar 2023 positief afgesloten. Daarnaast was het voor de 

grootste gemene deler ook een ‘gezond verenigingsjaar’. Geholpen door redelijk tot goed zomerweer 

en de vrolijke gastvrijheid was De Kink zeer geregeld goed gevuld met genietende leden en tevreden 

passanten: een positieve vibe!  

• De crew vrijwilligers 

Dat gezonde verenigingsjaar vertaalt zich ook naar het vaste team vrijwilligers, die zich 

bovengemiddeld inzet via de vele commissies. De commissies zijn de pijlers onder de vereniging, die 

ervoor zorgen dat alles wat moet gebeuren daadwerkelijk wordt gepland en uitgevoerd. Goud 

waard! In 2023 mochten we ons verheugen op meer vrijwilligers in de commissies. Voor de 

vrijwilligersbarbeque in september, georganiseerd als dank voor alle gegeven energie en motivatie, 

mochten we ongeveer 70 leden uitnodigen. Dat is een heel mooi aantal mensen dat zich inzet voor 

de voortstuwing van onze vereniging.  

In het verlengde daarvan noteren we in 2023 een lagere afkoopsom voor de werkdagen dan in 2022. 

In 2022 was de afkoopsom nog €15.000. In 2023 is er voor een bedrag van €10.000 aan werkdagen 

afgekocht: 33% minder, maar het betreffen nog steeds 63 werkdagen die we op een andere wijze 

moeten invullen. Het streven blijft vanzelfsprekend €0, want voor al het werk zijn vele handen nodig. 

• Bestuurssamenstelling 2023 

In 2023 kon het bestuur van de vereniging zich dan eindelijk verheugen op versterking. Na 1,5 jaar 

het werk te moeten verzetten met slechts drie bestuursleden, konden we in de voorjaars ALV Piet 

van der Steen verwelkomen aan de bestuurstafel. Piet is gelijk in het diepe gegooid met de meest 

intensieve portefeuille: Beheer en Onderhoud. Tijdens de najaars - ALV in november werd nóg een 

zetel aan tafel met kwaliteit gevuld: Netty Gerritsen voor Activiteiten & De Kink. Daarmee konden we 

het jaar afsluiten met ‘slechts’ één open positie, die van Havenexploitatie.   

Een kleine blik vooruit: vanaf de aanstaande voorjaars - ALV in april zullen de bestuursfuncties 

Penningmeester en Voorzitter vrijvallen. Beide bestuursleden werken al in ‘verlengde tijd’. Voor de 

positie Penningmeester wordt een kandidaat voorgesteld en de functie van Voorzitter zal vacant zijn.  

Ook voor de positie Havenexploitatie zal in april een kandidaat worden voorgesteld. 

  

 



2. Portefeuille Financieel 

De afgelopen jaren is er tijd geïnvesteerd in het werken op basis van Meerjaren-onderhoudsplan. Het 

plannen van onderhoud en beheer immers geeft inzicht in de toekomstige ontwikkeling van de 

financiën. Dit is een belangrijke tool voor de continuïteit van de vereniging. Als we de planning van 

de komende 5 jaar overzien, dan kunnen we met een gerust hart op deze verantwoorde voet 

voortgaan.     

Natuurlijk is niet alles in een plan te vatten en zijn niet alle financiële risico’s te voorkomen. Zo 

hebben we de afgelopen twee jaar veel ‘financiële hinder’ moeten ervaren van de onvoorspelbare 

energiemarkt. Onze vereniging is een relatieve grootverbruiker van elektriciteit, dus de kosten liepen 

in ongekend tempo op. Deze ontwikkeling kun je niet direct het hoofd bieden. Wat wel kan is het 

zoeken naar oplossingen. Zo is de effectiviteit van onze zonnepanelen opnieuw onderzocht én 

verbeterd. Daarnaast is onderzoek gedaan naar het lopende energiecontract en afgezet tegen andere 

aanbieders in de markt. Per januari 2024 zijn we daarom overgestapt naar een inkoopplatform, wat 

ons allen een groot inkoopvoordeel oplevert.  

Ook de rentevergoedingen op banktegoeden lieten verschuivingen zien. Zo hebben we de tegoeden 

op de betaalrekeningen geminimaliseerd, ten gunste van de bankspaarrekeningen. Dat geeft een 

aantrekkelijk voordeel op de te ontvangen rentes. 

In 2023 is aangekondigd dat we per 2024 het huishoudelijke reglement gaan volgen bij het 

incasseren van lidmaatschapsgelden. Dat reglement is strenger dan de uitvoering ervan in de 

afgelopen jaren, waardoor heel veel tijd en energie verloren ging aan incassozaken. Inmiddels 

hebben we de eerste ervaring opgedaan: nagenoeg alle januarifacturen zijn op tijd betaald! Dat is 

echt een opsteker! Daarnaast nemen leden proactief én tijdig contact op in het geval niet op tijd 

betaald kan worden. Chapeau aan iedereen de hieraan heeft bijgedragen! 

3. Portefeuille Beheer & Onderhoud 

De grootste ontwikkeling binnen deze portefeuille is wel de opzet van de zogenaamde ‘kluspool’. Een 

stel zeer enthousiaste mannen, gezegend met twee rechterhanden, hebben afgelopen jaar echt heel 

veel werk verzet. Er is bijna iedere week wel aanleiding om een beroep op hen te doen en hoe fijn is 

het dan dat aan de roep gehoor wordt gegeven.  

Het is niemand ontgaan dat er een start is gemaakt met het grondwerk om de nieuwe sanitaire 

voorziening straks te kunnen plaatsen. Het lijkt allemaal simpel en voorspelbaar, maar het hele 

traject van vergunningen en tussentijds gewijzigde wetgeving vraagt om veel flexibiliteit en 

veerkracht van de projectgroep. Het gevolg hiervan is dat het project onvoorzien oponthoud heeft. 

Maar de aanhouder wint en zo blijven we toch stapjes voorwaarts zetten. 

4. Havenexploitatie 

Voor het ´natte deel van de haven´ was het eveneens een druk seizoen. In 2022 schreven we al een 

record aantal passanten overnachtingen (1.124), in 2023 waren dat er nog meer: 1.486. Dat is een 

stijging van 32%! Zij brachten ook bijna 12% meer omzet voor de vereniging. Vooral het aantal 

camperovernachtingen laat een mooie stijgende lijn zien. Voor komen seizoen is het streven om de 

camperplaatsen wat meer ‘cachet’ te geven.  

  



Naast de extra reuring die passanten brengen hadden we in 2023 ook een volledig bezette haven. 

Waar nodig wordt er creatief geschoven tussen verschillende ligplaatsen, zodat de bezettingsgraad 

optimaal is. Een mooie prestatie! 

Goed is het nog eens te vermelden dat deze portefeuille in het bestuur nog steeds vacant is. Dat doet 

geen recht aan het belang ervan: het is ´de voorkant van onze vereniging´ waar het gaat over de 

dienstverlening aan leden en passanten, een ‘gezicht geven’ aan de haven en het invullen van 

gastvrijheid en het ‘hartelijk welkom’.  Ook hier dan nog eens de oproep aan leden om een stapje 

naar voren te zetten. 

5. Secretariaat 

Bij de start van het jaar 2023 telde onze vereniging 341 leden. In december stond het ledenaantal op 

350. We hebben 46 nieuwe leden verwelkomd in de haven, terwijl 37 leden afscheid hebben 

genomen. 

6. Activiteiten & De Kink 

Actie was er weer voldoende op en rond de Batavier. De traditionele happenings trokken veel leden 

en konden echt bijdragen aan de verenigingszin. Een extra vermelding verdient de muzikale middag 

onder leiding van de Riverland Bigband: de muziek was goed, het weer was aangenaam en de 

opkomst heel behoorlijk. Goed nieuws: ook in seizoen 2024 staat het weer op de kalender. 

Kon de kidsclub-dag in 2022 niet doorgaan vanwege het slechte weer, dit jaar konden we weer 

uitvaren met de allerjongsten. Wat was het een heerlijke dag. De jeugd heeft de toekomst, dus we 

houden de Kidsclub graag in stand. 

Voor de wat oudere jeugd stond een nieuwe activiteit gepland: de fuikdag. Op de Loonsewaard 

zouden muziek en gezelligheid centraal staan. Maar helaas… ook hier gooide onheilspellende 

weersverwachtingen roet in het eten. Omdat ook de oudere jeugd de toekomst heeft, blijft de 

fuikdag op ons verlanglijstje staan. 

Tot slot 

Als bestuur kijken we terug op een financieel gezond jaar: kosten maken waar het moet, besparen 

waar het kan. Dit, in combinatie met de inzet van alle klussers, commissieleden en andere 

vrijwilligers maakt dat we de kwaliteit, veiligheid en het comfort van onze vereniging en in de haven 

kunnen waarborgen. Om alle ballen in de lucht te kunnen houden is een beheersbare organisatie 

voorwaardelijk. Dat betekent een voltallig bestuur van 6 leden met de ondersteuning van voldoende 

coördinatoren voor de commissies. Dat is ook voor 2024 de uitdaging, dus ook hier, als ‘slotpleidooi’ 

een oproep aan iedereen om een (extra) stapje naar voren te zetten. 

Namens het bestuur van ZRMV De Batavier, april 2024 

Edward Verheijen Voorzitter 

Bert van der Laan Penningmeester 

Bareld Aalders  Secretaris 

Piet van der Steen Onderhoud & Beheer 

Netty Gerritsen  Activiteiten & De Kink 


